
Protokół nr 22/14 
z posiedzenia Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Inny Zagrożeniom 
Rady Powiatu  w Kielcach  

z dnia 22 stycznia 2014 r. w godz. od 14.00-14.40,  
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  w Kielcach 

 

 

              Przewodniczący Komisji, pan  Ireneusz Żak  po stwierdzeniu guorum                 

o godz. 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. Powitał obecnych członków 

komisji  oraz Skarbnik Powiatu Maria Klusek. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu 

Na początku posiedzenia rozdysponowano radnym ;   sprawozdanie Starosty 

Kieleckiego za okres miedzy sesjami.                                     

 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag i pytań                                                                         

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Przyjęcie sprawozdania  z działalności Komisji  za 2013 rok. 

2. Omówienie projektu planu pracy  Rady Powiatu na 2014 rok. 

3. Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2014 rok (§ 54, pkt 2, lit. a  
Statutu Powiatu Kieleckiego).  

4. Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał 
na najbliższą sesję Rady Powiatu  ( zgodnie z porządkiem obrad sesji ).   
 

5.  Sprawy  różne.  
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 1 
Przyjęcie sprawozdania  z działalności Komisji  za 2013 rok. 

 
Komisja przyjęła bez uwag  sprawozdania  z działalności Komisji  za 2012 rok 
do wiadomości. 

Ad. 2 
Omówienie projektu planu pracy  Rady Powiatu na 2014 rok. 

Komisja przyjęła bez uwag  projektu planu pracy  Rady Powiatu na 2013 rok   
do wiadomości. 

Ad. 3 
Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2014 rok( § 54, pkt 2, lit. a  
Statutu Powiatu Kieleckiego ).  

Komisja przyjęła bez uwag  projektu planu pracy  Komisji  na 2013 rok   do 
wiadomości. 
 
Ad. 4 
Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał na 
najbliższą sesję Rady Powiatu  ( zgodnie z porządkiem obrad sesji ).   
 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja jest prawomocna do 

opiniowania  uchwał. 

Kolejno zgodnie z porządkiem obrad sesji kolejno omawiano i opiniowano 

pozostałe dokumenty: 

 
1. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa      

i Porządku Publicznego za rok 2013. 

2. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

Radni nie zgłosili innych uwag do powyższych informacji i zaopiniowali je 

pozytywnie. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu z sesji Nr XXIV/14 z 24.01.14 r. 



Następnie zgodnie z porządkiem obrad  przystąpiono do omawiania projektów  

uchwał  w sprawie;   

1. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego na lata 2014-2028, 

2. zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego  na 2014 rok, 

3. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszaru wodnego Powiatu Kieleckiego w 2014 

roku, 

4. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                        

w mieszkaniach chronionych, 

5. odpłatnego nabycia od osoby fizycznej na własność Powiatu Kieleckiego 

niezabudowanej nieruchomości, położonej w Kielcach przy ul. Żelaznej, 

oznaczonej w ewidencji gruntów miasta Kielce obręb 0016 jako działka                   

Nr 297/1 o pow. 0,0384 ha, dla której Sąd rejonowy w Kielcach prowadzi 

księgę wieczystą Nr KI1L/00071798/5, 

6. dodatkowego wynagrodzenia rocznego Starosty Kieleckiego za 2013r., 

7. wyrażenia zgody/nie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym stosunku 

pracy. 

 
Radni nie zgłosili  uwag do ww. projektu uchwał  i zaopiniowali je pozytywnie. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu z sesji Nr XXIV/14 z 27.01.14 r. 

 

Ad. 5 

Sprawy różne 

Radny Bielecki – zwrócił uwagę na dwa problemy zgłaszane przed 

mieszkańców gminy Chęciny - ustawiony przy fragmencie ulicy Jędrzejowskiej 

znak zakazu zatrzymywania się i postoju oraz niemożności dojazdu do pól 

mieszkańców Zelejowej . 



Przewodniczący Ireneusz Żak- zwrócił uwagę na problem łamania się na jezdnię 

oblodzonych gałęzi, drzew w wyniku zmian pogodowych. Uważa, że w okresie 

letnim powinno się już zadbać o solidne odkrzaczenie poboczy by zapobiec 

takiemu problemowi. 

 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji o godz. 14.40  zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 

Ireneusz Żak 

 

 

 

 

 

 


